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Z A P I S N I K 

 
10. dopisne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je potekala v času od 2. 12. 
2020 do 7. 12. 2020, do 12. ure.  
 
Na podlagi 30. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi je bila dne 2. 12. 
2020 po elektronski pošti sklicana 10. dopisna seja Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi 
z naslednjim DNEVNIM REDOM: 
 

1. Predlog spremembe pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev 

Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih 

delovnih teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti 

 
V roku je skladno z navodili o glasovanju svoje opredelitve do predloga sklepa sporočilo 
štiriindvajset (24) članov Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, in sicer: ZGN – Mitja 
Adamlje, Klemen Benko, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Roman Savšek, Ivan Potočnik, 
Simona Klukej, Metka Podpečan, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivan Klančišar, Ana 
Režun, Marija Ribič,  Marjan Kovač; NSi – Alojzija Hočevar; SLS – Primož Jelševar; Mitja 
Drobež, Boštjan Ocepek, Marija Oven; SDS – Roman Perklič, Nataša Mahne; LMŠ – Sašo 
Vučko; SD – mag. Tea Juratovec; Desus – Anica Ule Maček. 
SD – Željko Železnik se glasovanja dopisne seje ni udeležil. 
 

Ad 1. 
Predlog spremembe pravilnika o plačah, sejninah in drugih prejemkih 

funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega 

sveta, članov občasnih delovnih teles, članov drugih organov občine in 

predsednikov krajevnih skupnosti 

 
Na podlagi prejetega gradiva z obrazložitvami so se članice in člani opredelili do naslednjega 
predloga sklepa: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika o 
plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi, članov 
delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih delovnih teles, članov drugih organov 
občine in predsednikov krajevnih skupnosti (v nadaljevanju: pravilnik) po hitrem 
postopku. 

2. Pravilnik se uporablja od 19. 10. 2020 dalje. 
3. Pravilnik se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan 

po objavi.  
4. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 
Do predloga sklepa so svoja stališča po elektronski pošti poslali naslednji člani Občinskega 
sveta:  
Z liste SLS – Primož Jelševar/citirano:  
»Spoštovani župan, spoštovane svetnice in svetniki. 

 



Zdi se, da nas v teh čudnih časih ne more nič več presenetiti, pa se vedno znova dokazuje 

nasprotno. Sam skoraj nisem mogel verjeti da smo sklicali dopisno sejo samo zato, da bomo 

zagorski svetniki lahko izplačevali sejnine na videokonferenčnih sejah. Najprej zato, ker so 

dopisne seje v osnovi namenjene za nujne zadeve, ki ne morejo počakati do naslednje redne 

seje, drugič pa zato, ker je župan to že dvakrat predlagal, pa smo predsedniki političnih strank 

to soglasno zavrnili. Ta tretji poizkus tako simbolično sporoča dve stvari: kaj je v naši občini 

resnično pomembno in koliko se upošteva mnenje drugih. 

Sam sem absolutno PROTI temu sklepu saj sem prepričan, da moramo v težkih razmerah 

pomagati vsi po svojih možnostih. Svoj delež so že primaknili delavci, ki so in ste delali v težkih 

pogojih in tvegali svoje zdravje. Svoj delež smo primaknili v gospodarstvu, kjer izplačujemo 

krizne dodatke, pokrivamo stroške karanten, seveda pa bomo pod črto skupaj z našimi 

zaposlenimi pokrili stroške za vse potrebne in nepotrebne ukrepe, ki bodo imeli negativen vpliv 

na proračun. Svoj delež so primaknili zdravstveni delavci, kmetje, šolniki in mnogi drugi. Zdi 

se, da v krizah le politiki vedno nekako najdejo pot, da niso oškodovani. 

Prav je, da svoj del odgovornosti prevzamejo tudi funkcionarji, tudi če gre le za lokalne 

občinske svetnike. Naša odgovornost je, da smo solidarni s tistimi, ki jih je ta kriza prizadela 

bolj kot nas. Pa ne le na način, da s sejninami privarčujemo teh nekaj sto evrov, bistveno bolj 

pomembno je, da smo občinski svetniki najvišji funkcionarji v občini, in z odločitvami, ki se 

nanašajo neposredno na nas pošiljamo močna simbolična sporočila občanom. Poskus 

vzpostave sistema izplačevanja sejnin za teh nekaj virtualnih sestankov, ki nas praktično nič 

ne stanejo, se mi tako zdi nepotreben. Da pa to počnemo v »zavetju« dopisne seje, ki se nikjer 

ne objavi in to celo za nazaj pa je perverzno. 

Župana pa sprašujem kaj se bo v primeru, ko boste to izglasovali zgodilo z mojim predlogom, 

ki smo ga sprejeli aprila 2020, da se sredstva teh sej namenijo za nakup tehnične opreme za 

šolarje?« 

Z liste SLS, Boštjan Ocepek/citirano:  

»Glede na situacijo in okoliščine sem za dopisne in video seje, sem pa proti, da se izplačujejo. 

Vsekakor smo svetniki z drugimi nameni v OS, kot pa zaradi nadomestil. Zato se mi zdi 

pošteno, da se denar nameni za zadeve, katere so bile v tem času prizadete ali so nastale 

zaradi dane situacije. Bi pa prosil, da se na eni od sej to tudi javno pove, koliko denarja je na 

tem kontu ostalo in zakaj smo ga namenili. » 

Z liste SLS, Mitja Drobež/citirano:  

»Sporočam, da sem PROTI sklepu o spremembi pravilnika pravilnika o plačah, sejninah in 

drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi... V času predsedovanja na KS 

Čemšenik sem opravil ogromno ur, za katere nisem prejel nikakršnega izplačila! Sedaj v teh 

kriznih časih, pa naj bi za sedenje v dnevni sobi dobil izplačilo?« 

Z liste LMŠ, Sašo Vučko/citirano:  

»Spoštovane svetnice, svetniki. 

Nahajamo se v časih, kjer se vidim kot v nekakšni nočni mori iz katere se ne moremo zbuditi. 

Vse znane oblike druženja in dobrih praks so nam bile odvzete in primorani smo se naučiti 

delati drugače. Občinski svet, kot najvišja inštanca občine sestavljamo svetniki, izvoljeni s 

strani naših krajanov. Glas ki nam je bil dan, je bil namenjen z zaupanjem, da bomo zastopali 

interese širše populacije naše občine. Sam se nikoli nisem mešal v državno politiko in se tudi 

nimam namena, Kakorkoli niti nimam interesa iskati nek populizem kot mi je večkrat očitano. 

Se pa iskreno postavljam na stran sokrajanov in lastne interese postavljam na stranski tir. 



Določeni predlogi so bili v zadnjih mesecih sprejeti, s katerimi se nisem ravno strinjal, vendar 

sem jih potrdil, ker širše mnenje in povezovanje v teh časih pomeni veliko. Vsi, ampak res vsi 

ki se v teh časih trudite/trudimo ohraniti dobro klimo si zaslužite prav vse pohvale, pa na bo to 

kdorkoli. Vsem je potrebno čestitati za požrtvovalnost, z županom na čelu, ki v teh časih ni v 

zavidljivem času. Pozdravljam vse enostransko sprejete humanitarne note, pa najsi bodo v 

finančnem smislu ali zgolj kot dejanje.  

Predlogi, da se več sredstev nameni krajevnim skupnostim niso nikoli naleteli na posluh, prav 

tako majhne prošnje za vzpostavitev boljših pogojev ali kvalitete bivanja tistih ki so za to prosili. 

Soočamo se z zastarelo telovadnico, da pa o infrastrukturi na obrobju Zagorja ne govorim. 

Vendar verjamem, da se prav vsi trudijo pošteno razporejati sredstva po enakih kriterijih in 

bomo tudi to skupaj premagali in namenili sredstva tam kjer so res potrebna. 

Dopisne seje, kjer mnenja svetnikov nikjer niso objavljena ali slišana zame niso primeren način 

delovanja v takšnih časih. Kot sem že v prvem predlogu po izplačevanju sejnin predlagal, se 

sam tudi tokrat odpovedujem tem sejninam, saj so zame etično sporna. Odločno sem PROTI 

spremembi pravilnika. Sploh pa v časih, ko se soočamo z osebnimi krizami, s časi ko so na 

udaru naši največji zakladi - OTROCI. Nimam niti srca niti obraza da potrdim takšen sklep. 

Prosim, da se tehtno vsak posameznik zazre sam vase in se resnično vpraša ali nam je ta 

sejnina res tako nujna? 

Še enkrat jasno in odločno sem PROTI spremembi pravilnika pravilnika o plačah, sejninah in 

drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi, članov delovnih teles občinskega 

sveta, članov občasnih delovnih teles, članov drugih organov občine in predsednikov krajevnih 

skupnosti.« 

Z liste ZGN, Marija Ribič/citirano:  

»Sem proti temu predlogu. Jaz sem za, da dobijo predsedniki KS, nadzorni odbor. Sem pa 

za NE, da dobimo občinski svetniki.« 

Z liste ZGN, Metka Podpečan/citirano:  

»Glede na polemiko glede sejnin, sem se odločila, da glasujem PROTI predlogu sklepa, ker 

se sama osebno odpovedujem sejninam v korist dobrodelnih projektov oz. nakup IK opreme 

za učence OŠ in SŠ.« 

Z liste ZGN, Klemen Benko/citirano:  

»Sam se do nadaljnjega ODPOVEDUJEM sejninam. Kljub temu spoštujem županovo namero, 
ki je povsem dobronamerna. Navsezadnje pa se sami odločamo in prepričan sem, da bomo 
izglasovali pravo pot. 
Se mi zdi pa zelo nekorektno, da se med potekom same dopisne seje občinskega sveta, 
polimizira, slikari in objavlja gradivo na družabnih omrežjih. Navsezadnje so tudi vsi zapisniki 
dopisnih sej dostopni na internetni strani Občine Zagorje.« 
 

Iz posredovanega glasovanja Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi je razvidno, 

da je sklep  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika 
o plačah, sejninah in drugih prejemkih funkcionarjev Občine Zagorje ob Savi, 
članov delovnih teles občinskega sveta, članov občasnih delovnih teles, članov 
drugih organov občine in predsednikov krajevnih skupnosti (v nadaljevanju: 
pravilnik) po hitrem postopku. 

2. Pravilnik se uporablja od 19. 10. 2020 dalje. 



3. Pravilnik se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji 
dan po objavi.  

4. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 

z 15 glasovi ZA, 8 glasovi PROTI (Metka Podpečan, Štefka Suša, Marija Ribič, Klemen 

Benko, Mitja Drobež, Primož Jelševar, Boštjan Ocepek, Sašo Vučko), 1 vzdržan (Mitja 

Adamlje) sprejet.  

Seja je bila zaključena 7. 12. 2020 ob 12. uri.  

 
Zapisnik zapisala: 
Nina Jenko 
   
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE ŽUPAN 
Tadej Špitalar Matjaž Švagan 

 


